
Udvalget for Udlændinge- og Integrationspolitik

Til: Social-, børne- og integrationsministeren

Dato: 3. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Samrådsspørgsmål B
Hvorfor har regeringen ændret opfattelse i forhold til brugen af f.eks. forældre-
pålæg?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20121, jf. UUI
alm. del - samrådsspm. AW.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Henriksen (DF).

På udvalgets vegne

Troels Ravn
formand
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